
LUNDS BRUKSHUND KLUBB 
Protokoll fört vid styrelsemöte söndagen 16 januari 2022 kl. 18.30 

 
Närvarande: Solveig Aronsson, Gertrud Malm, Ahnna Rasch, Daniel Zaar, Susanne 
Schönbeck, Birthe Persson. 
Digitalt: Annika Öberg, Tina Sjöberg och Cecilia Hansen 
 
 

1) Ordförande förklarade mötet öppnat 
2) Dagordningen godkändes utan ändringar 

3) Per Capsulam beslut: 
a. Alla reviderade protokoll läggs till handlingarna 
b. Realgymnasiet Malmö vill hyra hallen två dagar i veckan. Styrelsen föreslår fredag som 

andra dag.  
c. Information om klubbens bidrag vid SM läggs ut på  

4) Inbjudan till distriktets årsmöte har kommit 

5) Styrelsen övergripande 
a. Covid restriktioner: Med tanke på det nya smittläget, fortsätter vi hålla oss till FHMs 

rekommendationer.  
6) Ekonomisk rapport för december visar att ekonomin är tight men under kontroll 
7) Ansökan om kompensationsstöd från Kultur och Fritid har inte besvarats och punkten bordläggs 

därför. 
8) Bent Brohammer meddelar att han slutar som medlemsregistreraren till årsskiftet 21/22.  
9) Daniel och Solveig fyller i och skickar in förbundets önskade uppgifter om verksamhetsstatistik 

den. Daniel och Susanne utgår från den befintliga sidan och förtydligar den. 
10) Hyra av anläggningen för privata kurser och tävlingar diskuterades och tidigare beslut gäller. 
11) Styrelsen fattar beslut om vem som skall tilldelas Alhambrapriset. Detta läggs inte ut i protokollet. 
12) SBK har annonserat ut ett hållbarhetsprojekt.  Vi lägger ut informationen på hemsidan, för 

medlemmar att ge förslag. 
13) Solveig följer upp inkomna träningsgruppsavgifter. Punkten tas upp igen för revidering och 

definiering under våren.  
14) Inomhushall 

a. Det kommer att genomföras en startklass tävling i hallen.  
b.  Solveig träffar Bengt Fransson och diskuterar ändring av nyckelgömman. Gertrud gör ett 

förslag till text ovanför låset.  
c. Vi har fått en fråga om mikrovågsugn och vi beslutade att inte inköpa.  

15) Årsmöte beslutades till 20 februari 2022 
a. Handlingar till årsmötet genomgicks.  
b. Verksamhetsberättelse 
c. Årsredovisning: Är på gång.   
d. Verksamhetsplan: Solveig sätter text till tanken.  
e. Budget: Susanne och Cecilia har gjort den klar.  
f. Presentationen: Solveig gör en presentation  

16) Supportgruppen hade inget nytt att rapportera.  
17) Rallylydnadsgruppen berättade att en ny TS var på gång.  

18) Bruksprov och lydnad:  
a. TL utbildning för klass 3 på gång. 
b. Lydnadshelgen genomför 8-10/4 med fyra instruktörer. 

19) Inget att rapportera från Agilitygruppen. 
20) Inget att rapportera frånSpecialsök/nosework gruppen 
21) Inget nytt kring BPH 
22) Övrigt:  

a. Föreläsning ”hundars mentalitet kopplat träning och inlärning” inställd pga av covid 19. 
Återkommer med nytt datum.  



b. Dags att lägga ut en blänkare om på FB.  
c. Vi behöver påminna om att grinden skall låsas.  

23) Nästa möte är 6 februari kl. 18.30  
24) Mötes avslutas. 

 
 

25) Vid protokollet:    Justeras:  
 

26) ________________________   ______________________ 
 

27) Ahnna Rasch – Sekreterare  Solveig Aronsson- ordförande 


